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Protokół
z XVII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego

z dnia 2 lipca 2004 r.

Punkt 1-2.

XVII Sesja Rady Powiatu Wołomińskiego rozpoczęła się o godzinie 10.00
w Sali Konferencyjnej Starostwa w Wołominie przy ul. Prądzyńskiego 1.

Przewodniczący Adam Kopczyński przywitał zgromadzonych radnych, gości
oraz przedstawicieli prasy. Stwierdził, że na sali znajduje się 22 radnych
z 29 osobowego składu, po czym otworzył sesję.
/lista obecności w załączeniu/

Następnie o wyjaśnienie trybu zwołania obecnej sesji, niedotrzymania
terminów określonych w Statucie poprosił starostę Rytla.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że 29 czerwca br. do starostwa dotarło
powiadomienie z Europejskiego Funduszu SAPARD o przyznaniu promesy na
budowę drogi Sulejów-Wujówka-Strachówka. Wniosek złożono 12 września
2003 r.. W wyniku analizy dokumentów i wizyt przedstawicieli SAPARDU,
wniosek wstępnie zakwalifikowano. Powiat Wołomiński zaliczany jest do
powiatów bogatych i ilość zdobytych punktów nie pozwoliła na
zakwalifikowanie do tej transzy pieniędzy. Jednak 29 czerwca wpłynęła do
starostwa promesa, która zakwalifikowała jeden wniosek z puli rezerwowej.
Przetarg ogłoszono po pierwszym etapie i można było rozstrzygnąć go dopiero
po otrzymaniu promesy. Kwota, która była podana we wniosku do SAPARDU
wyniosła w wyniku przetargu nie 1 400 tyś. zł. a 798 tyś. zł.. Środki podane
we wniosku uległy więc zmianie. Warunkiem podpisania umowy
z  Funduszem SAPARD jest dostosowanie środków własnych i tych do
pozyskania do wyniku przetargu. Starosta dodał, że złożono 4 następne
wnioski do Urzędu Marszałkowskiego oraz do Europejskiego Funduszu
Rozwoju Regionalnego, które to wnioski są w trakcie rozpatrywania. Przed
sesją rozdano radnym tabelę, stanowiącą załącznik do uchwały,
z  uwzględnieniem zmian wynikających z dwóch następnych wniosków,-
szkoła na ul. Miłej w Wołominie, droga Miąse-Kury oraz ze zwiekszonymi
środkami finansowymi na modernizację bloku operacyjnego w szpitalu.
Starosta dodał, że może się tak zdarzyć, iż opinie osób decydujących mogą
ulec zmianie. Kosztorys inwestorski musi zgadzać się idealnie. Ostateczną
kwotę poznaje się po rozstrzygnięciu przetargu i jeżeli zostanie on
zatwierdzony jest procedura zaakceptowana i dawca pieniędzy stwierdza, że
można przystąpić do wykonania umowy, wówczas trzeba mieć aktualny
wieloletni program inwestycyjny. Stąd może się zdarzyć aktualizowanie WPI
podczas sesji zwoływanych w trybie, jak obecnie. Terminy są narzucane
odgórnie i zwykle są bardzo krótkie a po nich wnioski nie są rozpatrywane.

Przewodniczący Adam Kopczyński podziękował za wyrozumiałość radnych,
nikt nie złożył wniosku, by sesję odroczyć. Stwierdził, że trzeba być
mobilnymi dla dobra powiatu.
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Następnie powiedział, że porządek, który został radnym rozesłany obejmuje
dwa merytoryczne punkty, po czym zapytał radnych, czy ktoś chciałby w tej
sprawie zabrać głos.

/na salę wszedł radny Krzysztof Damięcki/

Radny Mariusz A. Czajewicz-Nowacki zapytał, czemu w porządku brak jest
protokołu z poprzedniej sesji, mimo, iż tak stanowi § 12 ust. 7 p. 3 oraz § 28
ust. 5 Statutu Powiatu Wołomińskiego. Zwrócił się także z prośbą
o   wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego sprawozdania
Komisji Rewizyjnej z jej prac. Stwierdził, że od wielu miesięcy przewodniczący
Kopczyński obiecuje zawarcie tego tematu w porządku obrad.

Przewodniczący Adam Kopczyński odpowiedział, że protokół nie został
jeszcze do końca sporządzony i będzie przyjęty na następnej sesji.

Radny Grzegorz Grabowski odnosząc się do słów radnego Czajewicz-
Nowackiego powiedział, że byłoby nierozsądne wprowadzić do porządku
obrad sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w takim trybie, ponieważ nikt
nie miał wcześniej żadnych materiałów tyczących tego tematu. Zwrócił się do
przewodniczącego Kopczyńskiego, by dopilnował przekazania tych
materiałów wraz z materiałami na następną sesję.

Wniosek zgłoszony przez radnego Czajewicz-Nowackiego poparł 1 radny,
13 było przeciwnych, 8 wstrzymało się od głosowania.

Wniosek upadł.

Porządek obrad pozostał bez zmian i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał Zarządu i Rady Powiatu.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletnim
programie inwestycyjnym na lata 2003-2006 oraz podjęcie uchwały.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian
w  statucie Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Wołominie oraz podjęcie uchwały.

6. Interpelacje i zapytania.

7. Wnioski i oświadczenia.

Punkt 3. Sprawozdanie starosty z realizacji uchwał Zarządu i Rady
Powiatu.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że podczas ostatniego posiedzenia rady
podjęto uchwały dotyczące zaciągnięcia pożyczek długoterminowych
w  Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
z    przeznaczeniem na: docieplenie budynku Starostwa Powiatu
Wołomińskiego w Wołominie ul. Legionów 78, zmianę ogrzewania węglowego
na gazowe w budynku Starostwa w Wołominie przy ul. Kobyłkowskiej 1a,
docieplenie budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Wołominie ul. Miła 22,
docieplenie budynku II Liceum Ogólnokształcącego w Radzyminie,
docieplenie budynku Zespołu Szkół w Wołominie ul. Legionów 85,
docieplenie i wymianę okien w budynku Zespołu Szkół w Zielonce III etap
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oraz na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego z napędem
terenowym 6x6 dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej
w  Wołominie. Dokonano także zmian w budżecie oraz w WPI. Zmieniono
kategorię drogi Cisie-Kuligów i przekazano ją Gminie Dąbrówka. Podjęto
także uchwały w sprawie przyjęcia wartości jednego punktu w złotych dla
pracowników Powiatowego Urzędu Pracy i ustalenia najniższego
wynagrodzenia w Powiatowym Urzędzie Pracy. Przyjęto Lokalny Plan Rozwoju
Powiatu Wołomińskiego na lata 2004-2006. W tym czasie zarząd powołał
Komisję Egzaminacyjną dla Nauczycieli Mianowanych, która już pracuje,
zatwierdził program wczesnej profilaktyki nowotworów piersi oraz
zaakceptował program profilaktyki jaskry, w trakcie realizacji. Zatwierdzono
również arkusze organizacyjne w szkołach ponadgimnazjalnych. Zgodnie
z sugestią Rady Powiatu zarząd dyskutował na temat rozpoczęcia prac nad
Planem Rozwoju Lokalnego na lata 2005-2013. Realizując zastrzeżenia
i żądania radnych ustalono, że wraz z gminami i instytucjami, które będą
chciały w powstawaniu planu uczestniczyć, powiat przystąpi do tworzenia
Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2005-2013, takiego, który będzie
uszczegóławiał strategię. Plan taki będzie już załącznikiem do wszelkich
wniosków z europejskich funduszy. Gminy także są nim zainteresowane,
ponieważ niektóre działania powiatu i gmin będą zsynchronizowane,
szczególnie w budownictwie drogowym. Zarząd wyraził też zgodę na
wynajmowanie pomieszczeń w Zespole Szkół w Tłuszczu na ośrodek
dokształcania eksternistycznego. Rozpatrywano również wnioski o szkody
komunikacyjne, które zdarzają się na drogach powiatowych. Zarząd zapoznał
się ze wstępnymi wynikami naboru do szkół ponadgimnazjalnych.

Przewodniczący Adam Kopczyński zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zdać
staroście pytanie w związku ze sprawozdaniem.

Radny Henryk Oleksiak poprosił, aby informować radnych o uroczystościach
takich, jaka odbyła się w ostatnim czasie w Powiatowym Urzędzie Pracy.

Punkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian
w wieloletnim programie inwestycyjnym na lata 2003-2006
oraz podjęcie uchwały.

Przewodniczący Adam Kopczyński przypomniał, że w przypadku braku opinii
komisji § 30 pkt 13 Statut Powiatu Wołomińskiego zezwala na procedowanie
pod warunkiem zgody rady wyrażonej w oddzielnym głosowaniu
o niezwłocznym rozpatrzeniu projektu uchwały.

Następnie poddano pod głosowanie ten wniosek. Za jego przyjęciem
opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciwny, 6 radnych wstrzymało
się od głosowania.

W imieniu wnioskodawcy starosta Konrad Rytel przedstawił projekt uchwały.
Powiedział, że kwoty, które w tabelarycznym zestawieniu radni otrzymali tuż
przed sesją obejmują wstępnie zweryfikowane wnioski złożone do SAPARDU
i Urzędu Marszałkowskiego. Następnie starosta Rytel szczegółowo analizował
tabelę stanowiącą Załącznik Nr 1, ten rozdany radnym tuż przed sesją.
Omówił też tabelę z Załącznika Nr 2 dotyczącą inwestycji z udziałem
programu SAPARD. Dodał, że tuż po sesji wraz z wicestarostą Dudzikiem
i skarbnik Tomasiewicz jadą podpisać umowę z SAPARDEM. Starosta
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powiedział, że inne wnioski są w trakcie rozpatrywania i może zdarzyć się
tak, że w trakcie wakacji trzeba będzie zwołać sesję w trybie takim ja obecna.

Przewodniczący Adam Kopczyński otworzył dyskusję.

Radny Grzegorz Grabowski stwierdził, że podpisanie umowy spowoduje, iż na
inwestycje będą mniejsze środki w stosunku do poprzedniego WPI, a jeśli
tak, to jakiej wysokości będą to różnice i czy jednym z zadań ma być
modernizacja szpitala oraz kto podjął decyzję o przeznaczeniu tych
konkretnych środków na modernizację szpitala.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że nie zmienia się uchwalonych w WPI
wysokości środków własnych. Zmiany dotyczą środków do pozyskania.
Z  programu SAPARD można uzyskać 50 %, ale nie więcej niż 630 tyś. zł..
W    funduszach strukturalnych można uzyskać 75 % zadania bez
ograniczenia wartości. Odnośnie modernizacji budynku szpitala powiedział,
że w budżecie zarezerwowano na dwa lata kwotę 900 tyś. zł., budynek ma
być modernizowany, termomodernizowany.

Radny Grzegorz Grabowski powiedział, że nie ma nic przeciwko modernizacji
szpitala, stwierdził, iż jeśli planowano termomodernizację szpitala i rada
podjęła taką decyzję, to kto podjął decyzję o zmianie tych planów w ramach
modernizacji SZPZOZ w Wołominie. Stwierdził, że brak logiki w zamianie
termodedernizacji na budowę bloku operacyjnego.

Starosta Konrad Rytel odpowiedział, że jest plan i cel działania - doprowadzenie
do modernizacji i unowocześnienia szpitala. Dlatego zwrócono się do wszystkich
możliwych źródeł,- do Funduszu Wojewódzkiego, Narodowego, Europejskiego
i  wszędzie deklarowane jest z budżetu powiatu 500 tyś. zł.. Z Funduszu
Narodowego powiat stara się o środki na termomodernizację. Jeśli w tym
samym czasie otrzymamy również środki z Funduszu Wojewódzkiego,
rozpocznie się przebudowa bloku operacyjnego. Pieniądze z powiatu zostaną
przeznaczone na te prace, na które pierwsze otrzyma powiat dotację.

Radny Grzegorz Grabowski stwierdził, że wnioski powinny być składane
zgodnie z zapisami WPI. Zapytał też o różnicę pomiędzy wartością wykonania
zadania a wartością planowaną z budżetu powiatu a wolnymi środkami.

Starosta Konrad Rytel odpowiedział, że nie ma wolnych środków. Środki
z SAPARDU są limitowane, dlatego dzieli się konkretne prace na etapy.

Radny Henryk Oleksiak zapytał o to, czy w p. 8 w budżecie Powiatu na
2004 r. zapis dotyczący kwot jest zmieniony, jak przeczytał starosta Rytel.
Zwrócił się również do przewodniczącego Kopczyńskiego mówiąc, iż Komisja
Finansowa zawsze z radością przyjmie informację o pozyskaniu środków
finansowych, jednak, wskazane byłoby, by spotkała się choćby na dzień
przed sesją. Dyskusja byłaby wówczas łatwiejsza.

Starosta Konrad Rytel odpowiedział, iż zwiększyły się środki do pozyskania.

Radna Hanna Wujkowska zwróciła się do radnych, by zaprzestano pytań
szczegółowych. Stwierdziła, że w przypadku szpitala jest tak wiele prac
potrzebnych, że nie da się szczegółowo zadań rozpisać.

Radny Mariusz A. Czajewicz-Nowacki zapytał, kto jest wnioskodawcą
uchwały i kiedy było ostatnie posiedzenie zarządu i czy zarząd na ten temat
dyskutował, czy ów projekt uchwały akceptował.
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Starosta Konrad Rytel odpowiedział, że zarząd był w poniedziałek, ale nad tą
konkretna uchwałą nie dyskutowano.

Radny Mariusz A. Czajewicz-Nowacki stwierdził, że wobec tego wnioskodawcą
uchwały jest starosta, nie zarząd. Zaproponował, aby w trakcie przerwy zebrał
się zarząd i przyjął ten projekt. Stwierdził, że nie jest prawdą, że nie jest
ważne, co będzie w szpitalu modernizowane, to tak, jakby do WPI nie określić,
jakie drogi mają być modernizowane, zapisy są zbyt mało konkretne.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że zarząd na ten temat rozmawiał, ale
konkretnych kwot nie rozpatrywał. Poprosił o 5 minut przerwy na
posiedzenie zarządu.

/5 minut przerwy, w trakcie której odbyło się posiedzenie Zarządu Powiatu/

Przewodniczący Adam Kopczyński poinformował radnych, że stosowną
uchwałę zarząd podjął.

Radny Krzysztof Mikulski poprosił o wyjaśnienie różnic pomiędzy wartością
kosztorysową z różnych projektów WPI z czerwca i lipca a dotyczącą tych
samych zadań.

Starosta Konrad Rytel przypomniał, że wartość kosztorysowa przyjęta przez
zarząd była ustalana przed rozstrzygnięciem przetargu. Dzięki korzystnym
wynikom przetargu kwoty są niższe. Starosta powiedział też, że w przypadku
Zespołu Szkół przy ul. Miłej w Wołominie już w trakcie prac remontowych
okazało się, że konieczne są prace dodatkowe, stąd wzrost wartości zadania.

Radny Krzysztof Mikulski zapytał, czy kosztorysy były tak niedokładne, czy
na rynku są aż takie rozbieżności.

Radny Edward Olszowy poparł słowa starosty Rytla dotyczące nierówności
kosztorysów. Powiedział, że zarząd powinien informować radnych o  powziętych
krokach w celu pozyskania dodatkowych środków, ale radni powinni pamiętać
o tym, że zarząd musi mieć możliwość dzielenia zadań, przerzucania ich
z jednego funduszu do drugiego. Stwierdził też, że nawet decydujący
o przyznaniu funduszy niejednokrotnie nie znają pełnych kryteriów. Zaapelował
też o elastyczność działania, by wykorzystać możliwe do uzyskania środki.

Radny Ireneusz Maślany poparł słowa starosty Rytla, przy czym zwrócił
uwagę, że nie powinno się operować pojęciem „kosztorys”, czy „wartość
kosztorysowa” a „szacunkowa wartość roboty”.

Radny Grzegorz Grabowski stwierdził, że zarząd powinien działać elastycznie,
ale gdzie podziewają się różnice pomiędzy środkami zaplanowanymi
a rzeczywiście przeznaczanymi na zadanie po rozstrzygnięciu przetargu.

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski złożył wniosek formalny o zamknięcie
dyskusji. Zwrócił uwagę na obecność na sali mieszkańców wsi Wujówka.

Przewodniczący Adam Kopczyński podziękował gościom za przybycie na
sesję, po czym, zgodnie z nowym statutem od razu po zgłoszeniu wniosku
poddał go pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku głosowało jednogłośnie 23
radnych. Wniosku przeciwnego nie zgłoszono.

Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian
w wieloletnim programie inwestycyjnym na lata 2003-2006. Za jego
przyjęciem głosowało jednogłośnie 23 radnych.

Uchwała została podjęta.
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Punkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia
zmian w statucie Samodzielnego Zespołu Publicznych
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wołominie oraz podjęcie
uchwały.

Przewodniczący Adam Kopczyński przypomniał, że w przypadku braku opinii
komisji § 30 pkt 13 Statut Powiatu Wołomińskiego zezwala na procedowanie
pod warunkiem zgody rady wyrażonej w oddzielnym głosowaniu
o niezwłocznym rozpatrzeniu projektu uchwały.

Następnie poddano pod głosowanie ten wniosek. Za jego przyjęciem
opowiedziało się 20 radnych, nikt nie był przeciwny, 3 radnych wstrzymało
się od głosowania.

W imieniu wnioskodawcy projekt uchwały przedstawił wicestarosta Grzegorz
Dudzik. Powiedział, że Rada Społeczna SZPZOZ w Wołominie podjęła
uchwałę zmieniającą Statut, rozszerzając działalności oddziału
neurologicznego. Wiąże się to z przystąpieniem do Konkursu w sprawie
Narodowego Programu Profilaktyki i Leczenia Chorób Układu Sercowo-
Naczyniowego na lata 2003-2005 - „POLICARD 2003-2005”. W najbliższych
dniach na terenie szpitala uruchomiona zostanie tomografia komputerowa
w ramach działalności Oddziału Neurologicznego. W tym celu potrzebna jest
zmiana Statutu SZPZOZ w Wołominie.

Przewodniczący Adam Kopczyński otworzył dyskusję.

Radny Krzysztof Mikulski zapytał o stanowisko Rady Społecznej SZPZOZ
w Wołominie odnośnie podpisanej 26 maja br. umowy na dofinansowanie
zakupu aparatury medycznej w wysokości 120 tyś. zł..

Wicestarosta Grzegorz Dudzik odpowiedział, że Rada Społeczna nie
podejmowała uchwały w tej sprawie.

Radny Krzysztof Mikulski stwierdził, iż jest to zobowiązanie inwestycyjne
i powinno być zaopiniowane przez Radę Społeczną.

Przewodniczący Adam Kopczyński poprosił o przybliżenie problemu obecnego
na sali obrad dyrektora szpitala Mieczysława Romejkę.

Dyrektor Mieczysław Romejko powiedział, że środki, o których wspomniał
radny Mikulski wynikają z umowy z Ministerstwem Zdrowia, a przyznane
zostały szpitalowi na realizację programu. Przypomniał chronologię zdarzeń
poprzedzających przyznanie środków. Zaznaczył, że środki trzeba tak
rozdysponować, by je jak najpełniej wykorzystać, ponieważ niewykorzystane
należy zwrócić.

/salę opuścił radny Tomasz Paciorek/

Radny Grzegorz Grabowski poprosił o przybliżenie w przyszłości radnym
najpilniejszych potrzeb remontowych w szpitalu.

Dyrektor Mieczysław Romejko powiedział, że w związku z prośbą radnego
może w najbliższym czasie przedstawić taki plan potrzeb i inwestycji
remontowych, zakupu sprzętu.

Radny Ireneusz Maślany zapytał, czy ta uchwała wyczerpuje wszystkie
zmiany podjęte ostatnio przez Radę Społeczną.



7

Wicestarosta Grzegorz Dudzik odpowiedział, że nie wyczerpuje, ponieważ jest
jeszcze uchwała dotycząca POZ-tu i wymaga ona opinii Komisji Zdrowia
i Polityki Społecznej.

Radny Ireneusz Maślany zapytał, kiedy uchwała ma zostać przedłożona radzie.

Wicestarosta Grzegorz Dudzik odpowiedział, że na najbliższej sesji.

Radny Krzysztof Mikulski zapytał o inwestycje na działce szpitala u zbiegu
ulic Gdyńskiej i Parkowej.

Dyrektor Mieczysław Romejko odpowiedział, że obszar ten nie jest własnością
szpitala.

Przewodniczący Adam Kopczyński z powodu braku chętnych do zabrania
głosu zamknął dyskusję.

Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia
zmian w statucie Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Wołominie. Poparło go 19 radnych, nikt nie był przeciwny,
2 radnych wstrzymało się od głosowania.

Uchwałę podjęto.

Punkt 6-7. Interpelacje i zapytania, wnioski i oświadczenia.

Radny Edward Olszowy złożył interpelację w sprawie poprawienia stanu dróg
powiatowych w Gminie Wołomin. Zapytał też o to jakie prace w roku
bieżącym będą prowadzone na drodze 634, na odcinku pomiędzy Zielonką
a Wołominem oraz o modernizację ul. Fieldorfa w Wołominie.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że remonty na drogach powiatowych
trwają na bieżąco. Droga pomiędzy Majdanem a Zabrańcem została
zbudowana kilkanaście lat temu. Ulice Sikorskiego i Wąska w Wołominie
zostaną w tym roku pokryte nowym asfaltem. Na ul. Fieldorfa trwają w tej
chwili prace,- w roku ubiegłym wykonano ciągi piesze, obecnie budowany
jest tam kanał sanitarny, poprzedni uległ zarwaniu. Po zakończeniu tych
robót zostanie położony nowy asfalt. Rondo na skrzyżowaniu ul. Fieldorfa
i drogi 634 wykonuje Mazowiecki Zarząd Dróg Publicznych. Na trasie 634
jedyne prace w roku bieżącym związane będą z ul. Fieldorfa, ponieważ
uzgodniona koncepcja dwujezdniowej trasy od Zielonki do Wołomina
i  została już przedłożona do Urzędu Marszałkowskiego. Zaczyna się etap
projektowania. Jednocześnie Mazowiecki Zarząd przygotowuje się do robót
od Wólki Kozłowskiej w stronę Tłuszcza i dalej do Wołomina.

Radny Mariusz A. Czajewicz-Nowacki zwrócił się z prośbą, by, jeśli zdarzy się
potrzeba zwołania sesji w trybie pilnym, informować radnych telefonicznie.
Poprosił też o odpowiedź na pytanie, w jakim trybie przekazano właścicielom
część nieruchomości, jaka jest wielkość tego terenu, kto go pozyskał i na jaki
cel.

Starosta Konrad Rytel powiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na tak
szczegółowe pytania. Powiedział, że od wielu lat toczył się proces
o  odzyskanie tej nieruchomości przez właścicieli wywłaszczonych w latach
70-tych.

Radny Mariusz A. Czajewicz-Nowacki poprosił, aby traktować to pytanie
w  trybie § 14 ust. 2 w związku z ust. 1 Statutu PW jako zapytanie formalne.
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Radny Henryk Oleksiak przypomniał, że prosił już kilkakrotnie
o zawiadamianie wójtów i burmistrzów o posiedzeniach rady, zapytał czy jest
to stosowane.

Przewodniczący Adam Kopczyński odpowiedział, że na tę sesję nie zostali
zaproszeni, ale na poprzednią tak.

Radny Romuald Krzysztof Kalinowski zaprosił członków Komisji Edukacji,
Sportu, Kultury i Pamięci Narodowej po sesji na spotkanie dotyczące
ewentualnego wyjazdu komisji do Drwalewa. Skierował to zaproszenie
również do starosty Rytla.

Przewodniczący Adam Kopczyński zamknął sesję. Była godzina 12.00.

Protokołowała:

Barbara Dąbrowska

Przewodniczący

Rady Powiatu Wołomińskiego
Adam Kopczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych,

2. Uchwała Nr XVI-119/04 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 15 czerwca
2004 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przeznaczonej na
docieplenie budynku Starostwa Powiatu Wołomińskiego w Wołominie
ul. Legionów 78.

3. Uchwała Nr XVI-120/04 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 15 czerwca
2004 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przeznaczonej na
zmianę ogrzewania węglowego na gazowe w budynku Starostwa w Wołominie
przy ul. Kobyłkowskiej 1a.


